
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
zápis z jednání ze dne 25. 11. 2013 

 
 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se 
uskutečnilo dne 25. 11. 2013 v zasedací síni Nová Rada, budovy Magistrátu hl. 

m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 15:00 hod. a ukončeno v 15:40 hod.  
Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková. 

 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková  
Mgr. Nataša Šturmová 
Ing. Antonín Weinert, CSc. 
Roman Petrus (příchod 15:10) 
Mgr. Ondřej Počarovský 
Mgr. Albert Kubišta  
Mgr. Petr Bříza 
JUDr. Helena Chudomelová 
Ing. Marie Kousalíková (příchod 15:15) 
 
Ing. Nikola Smekalová (tajemnice) 
 
Omluveni: 
Mgr. Marta Semelová 
 JUDr. Ing. Miloslav Ludvík, MBA 
 

Program: 

1) Zahájení, schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

2) K návrhu na uzavření smlouvy o zajištění účasti výpravy hl. m. Prahy (tisk R-11221) 

3) Smluvní zabezpečení pořádání MS v ledním hokeji v roce 2015 v hl. m. Praze     

(tisk R-10322) 

4) Konkurzní řízení (č. usnesení 2003, 2004 2005, 2006, 2007) 

5) Změna zápisu v rejstříku škol a školských zařízení (č. usnesení 2061) 

6) Různé  

 
 

-----     -----     ----- 
 
 
 
 
 
 
 



Ad 1)  
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání 
Andrea Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný. Předsedkyně výboru 
zařadila do programu bod K návrhu na uzavření smlouvy o zajištění účasti výpravy 
hl. m. Prahy na Hrách VI. zimní olympiády dětí a mládeže ČR 2014 a jako 
ověřovatele zápisu určila JUDr. Chudomelovou. 
 
Hlasování:   
                                                                                                 pro - proti - zdržel se    

          7  -   0     -    0 
 
Ad 2) 
Radní Manhart představil návrh na uzavření smlouvy o zajištění účasti výpravy hl. m. 
Prahy na Hrách VI. zimní olympiády dětí a mládeže 2014. Olympiády dětí a mládeže 
jsou projektem Českého olympijského výboru a hl. m. Praha na všechny hry jak letní 
tak zimní vysílala své reprezentační výpravy. Hry olympiád dětí a mládeže se konají 
od roku 2003 a reprezentanti hlavního města mají dlouhodobě velmi dobré výsledky. 
V dlouhodobém hodnocení krajů vydaném v letošním roce Českým olympijským 
výborem je Praha z hlediska úspěšnosti na druhém místě mezi všemi kraji ČR. 
Předpokládané celkové výdaje ve výši 1,3 mil. Kč na zajištění účasti HMP na VI. 
ZODM jsou zakotveny v návrhu rozpočtu do kapitoly SMS MHMP na rok 2014. 
Předmětem výše zmíněné smlouvy je komplexní zajištění účasti výpravy HMP na 
ZODM 2014 v kraji Vysočina v termínu 19. – 24.1. 2014. Kraj Vysočina se ve 
smlouvě zavazuje zajistit pro výpravu HMP ubytování a stravování účastníků po dobu 
konání ZODM 2014. Praha se zavazuje zaplatit kraji Vysočina za poskytnuté služby 
cenu 2.150 Kč včetně DPH za účastníka po dobu konání ZODM 2014. Celkový počet 
účastníků je 94. 
 
Výbor doporučuje ke schválení Zastupitelstvu hl. m. Prahy. 
 
Hlasování:   
                                               pro - proti - zdržel se 

          7  -   0    -    0 
 
Ad 3)  
Radní Manhart informoval, že tisk týkající se smluvního zabezpečení pořádání 
Mistrovství světa v ledním hokeji v roce 2015 v HMP byl již schválen Radou hl. m. 
Prahy. Na základě žádosti z minulého jednání výboru uvedl srovnání s Mistrovstvím 
světa v ledním hokeji v roce 2004. Součástí tisku je návrh smluvního řešení celkové 
organizace a pořádání MSLH v ČR a HMP. Jako pořadatel byl vybrán Český svaz 
ledního hokeje. Vzhledem ke skutečnosti, že si jsou HMP i ČSLH vědomi reálných 
možností HMP přispět k organizaci MSLH, došlo k vypracování smlouvy o 
spolupráci mezi oběma subjekty. Náklady HMP na plnění úkolů vyplývajících ze 
smlouvy budou spočívat např. v zajištění součinnosti Integrovaného záchranného 
systému, dopravních opatření, informačních značení, využití některých PR a 
marketingových možností HMP. Finanční příspěvek Českému svazu ledního hokeje 
bude celkem ve výši 30 mil. Kč uvolněn z rozpočtu HMP ve třech splátkách 
v průběhu let 2013 – 2015. Úspěšné uspořádání sportovní akce rázu MSLH bude mít 
pro HMP vysoce pozitivní dopady. Propagace HMP, turismus, multiplikační efekt. 
 



Mgr. Bříza: Český svaz ledního hokeje na základě připomínek z minulého jednání 
výboru doplnil materiály a předložil specifikovaný rozpočet. ČSLH kontaktoval 
odbor kultury MHMP, který vypracoval analýzu včetně multiplikačních efektů. 
S odborem proběhla také komunikace, která více definovala propagaci HMP v rámci 
MSLH. Mgr. Bříza nahlásil střet zájmu, protože je viceprezident výkonného výboru 
ČSLH. Mgr. Bříza po doporučení odboru legislativního a právního MHMP může 
hlasovat. 
 
Výbor doporučuje ke schválení Zastupitelstvu hl. m. Prahy.  
 
Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 
          8  -   0     -   0 

 
Ad 4)  
Výboru byly předloženy návrhy na: 
 

- vyhlášení konkursního řízení na funkci ředitele/ředitelky příspěvkové org. 
Mateřská škola speciální, Základní škola praktická a Základní škola speciální, 
Praha 9, Bártlova 83 (č. usnesení 2003) 

- vyhlášení konkursního řízení a jmenování konkursní komise pro posuzování 
uchazečů o jmenování do funkce ředitele příspěvkové organizace Střední 
odborné učiliště obchodní, Praha 2, Belgická 29 (č. usnesení 2004) 

- vyhlášení konkursního řízení a jmenování konkursní komise pro posuzování 
uchazečů o jmenování do funkce ředitele příspěvkové organizace Vyšší 
odborná škola a Střední průmyslová škola elektrotechnická Františka Křižíka, 
Praha 1, Na Příkopě 16 (č. usnesení 2005) 

- na vyhlášení konkursního řízení a jmenování konkursní komise pro 
posuzování uchazečů o jmenování do funkce ředitele příspěvkové organizace 
Střední odborné učiliště služeb, Praha 9, Novovysočanská 5 (č. usnesení 2006) 

- na vyhlášení konkursního řízení a jmenování konkursní komise pro 
posuzování uchazečů o jmenování do funkce ředitele/ředitelky příspěvkové 
organizace Základní škola pro zrakově postižené, Praha 2, nám. Míru 19  
(č. usnesení 2007) 
 

Ing. Kousalíková projevila zájem být členkou konkursní komise pro posuzování 
uchazečů a jmenování do funkce ředitele/ředitelky příspěvkové organizace Základní 
škola pro zrakově postižené, Praha 2, nám. Míru 19. 
 
Výbor bere předložené návrhy na vědomí a žádá odbor SMS MHMP o předkládání 
materiálů týkajících se konkursních řízení ještě před ustanovením členů konkursních 
komisí s tím, že 1 místo v komisi bude k dispozici pro členy výboru. 
 
Hlasování: 

            pro - proti - zdržel se 
                  9  -   0     -   0 

 
 
 
 



Ad 5)  
Výboru byl předložen materiál k vydání nesouhlasného stanoviska ke změně zápisu 
právnické osoby Art Econ – Střední škola s.r.o., se sídlem Husovo náměstí 2061/91, 
Prostějov, v rejstříku škol a školských zařízení. 
 
Výbor bere na vědomí. 
 
Hlasování: 

            pro - proti - zdržel se 
                  9  -   0     -   0 

 
Ad 6) 
V bodě různé Ing. Kousalíková požádala radní Štvánovou o vyvolání schůzky 
s řediteli asociací škol (gymnázií, průmyslových škol atd.) a řediteli škol týkající se 
rozpočtu HMP pro rok 2014 v kap. 04 školství, zejména investičních fondů. Radní 
Štvánová souhlasila a o termínu schůzky bude informovat prostřednictvím svého 
sekretariátu.  
 
 
Příští jednání výboru se uskuteční 9. 12. 2013 od 14:00 v zasedací síni Nová Rada. 
 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
 
 
……………………………….. 
JUDr. Helena Chudomelová, ověřovatelka zápisu 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Ing. Nikola Smekalová, tajemnice 
 


